

Beralmar Technologic S.A.

### **New automation department**

Spanish enterprise Beralmar established a new automation department this year. Its main tasks are to design and develop all kinds of mechanisms and automations for production and programming at the company's own facilities in Terrassa (near Barcelona). The new department is headed by a team of seasoned staffers with a trove of automation know-how. Beralmar can now provide technical solutions for all needs in the areas of drying, firing and – as of lately – automation.

### **Beralmar Technologic S.A.**

Avda. del Vallés, 304

08227 Terrassa (Barcelona) | Spain

T +34 9 37 31 22 00 | F +34 9 37 31 44 83

info@beralmar.com | [www.beralmar.com](http://www.beralmar.com)

---

Beralmar Technologic S.A.

### **Neue Abteilung Automatisierung**



Das spanische Unternehmen Beralmar hat 2009 eine neue Abteilung Automatisierung gegründet. Ziele sind die Entwicklung aller Arten von Mechanismen und Automatisierungen und deren Design, Bau und Programmierung in den eigenen Produktionsstätten in Terrassa (Barcelona). Die neue Abteilung wird von einer Gruppe erfahrener Mitarbeiter geleitet, die ein umfangreiches Wissen auf dem Gebiet der Automatisierung haben. Beralmar kann technische Lösungen für alle Ansprüche auf den Gebieten Trocknen und Brennen und nun auch Automatisierung bieten.